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Vragen van het statenlid dhr. De Wit (Partij voor de Vrijheid Zeeland) ingevolge artikel 44  
reglement van orde

 

AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2017 nummer 167. 
Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-

ment van orde inzake windenergie  

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 23 maart 2017)  

1. Bent u het met de PVV-fractie eens 
dat het opwekken van windenergie 
een te riskante onderneming blijkt te 
zijn, omdat er geen peil op de windop-
brengst te trekken valt en dit grote fi-
nanciële gevolgen kan hebben ? Bent 
u het tevens eens met de PVV-fractie 
dat nu weer blijkt dat windenergie al-
leen maar kan blijven bestaan door 
subsidies. Zo nee, waarom niet? 

1. Nee, de bedrijfsresultaten van een windtur-
bineproject worden niet bepaald door de 
fluctuaties in het aanbod van wind over   
enkele maanden maar worden uiteindelijk 
vastgesteld over een totale looptijd van     
15 jaar. Uitgegaan wordt van een gemid-
deld aanbod van wind. Sommige maanden 
zitten daar onder en andere daar weer  
boven. 
Windenergieprojecten hebben inderdaad 
momenteel nog subsidie nodig. Deze  
behoefte aan subsidie vertoond overigens 
een jaarlijks dalende tendens. 
 

2.  Kan uw college aangeven of er gege-
vens bekend zijn, hetgeen niet duide-
lijk in het artikel wordt vermeld, of er in 
Zeeland nu juist meer of minder wind 
was in 2016 en de eerste maanden 
van 2017? 

2. Uit informatie van exploitanten van wind-
parken blijkt dat er ook in Zeeland in 2016 
en de eerste maanden van 2017 minder 
windproductie was dan op grond van het 
langjarig gemiddelde verwacht mag wor-
den. 
 

3. Bent u ook van mening dat er door 
deze feiten toch nog eens heel kritisch 
gekeken en gerekend moet worden al-
vorens een groot windmolenpark aan 
te leggen voor de Zeeuwse kust. Zo ja, 
welke actie gaat u nemen? Zo nee, 
waarom niet? 

3. Nee, de windprojecten voor de Zeeuwse 
kust zijn juist heel gunstig aanbesteed 
waardoor ook hier weer stappen in de rich-
ting zijn gezet van een situatie waarbij 
windenergie uiteindelijk zonder subsidie zal 
kunnen. Overigens zijn dit projecten onder 
verantwoordelijkheid van de rijksoverheid. 
 

4. Vindt uw college het net zo van belang 
als de PVV-fractie dat er constant on-
derzoek gedaan wordt naar alterna-
tieve energievormen voor Zeeland. Zo 
ja, wat gaat uw college doen? Zo nee, 
waarom niet? 

4. Ja, wij vinden in algemene zin ook belang-
rijk dat er onderzoek naar alternatieve vor-
men van energieopwekking wordt gedaan. 
Daar waar wij kansen zien zullen wij dit  
ondersteunen. Onze taak ligt echter vooral 
in het stellen van kaders, bijvoorbeeld via 
het omgevingsplan, om de opwekking van 
duurzame energie in de provincie Zeeland 
door middel van wind op land, zon, vergis-
ting etc. te bevorderen. 
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